
Poděkování všem podepsaným 

Prostřednictvím těchto několika řádků děkujeme všem, občanům a zastupitelům i přátelům, města 
Harrachova, kteří přiložili svůj podpis vyjadřující podporu a souhlas, aby Policie ČR prošetřila veškerá 
podezření při privatizaci státního podniku Crystalex, zejména pak jeho závodu 07 Harrachov, a to 
v souvislosti s podaným trestním oznámením. To podal na počátku měsíce května bývalý 
harrachovský tajemník Ivan Neubert, jenž svým rozhodnutím v dobrém slova smyslu předběhl snahu 
části zastupitelů (hlavně opozičních) Harrachova a petičního výboru „Řešení pro Harrachov“ v této 
věci.  
 
V tuhle chvíli více než 130 osob svým podpisem dalo najevo, že jim osud Harrachova není v žádném 
případě lhostejný a vyjádřili tím zároveň vůli zbývajícími právními prostředky za toto bojovat. Mrzí 
nás, že i přes osobně adresovanou výzvu svůj podpis pod podané trestní nepřipojilo zbylých 8 
zastupitelů, mezi kterými jsou všichni členové rady, starostka i místostarosta.  
 
Připojené podpisy 7 zastupitelů, občanů a přátel Harrachova budou v nejbližší době předány 
vyšetřujícímu policejnímu útvaru a zároveň také předsedkyni Poslanecké sněmovny Miroslavě 
Němcové, ministru spravedlnosti Jiřímu Pospíšilovi a vicepremiérce pro boj s korupcí Karolíně Peake.  
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